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PROTOKÓŁ NR XXVII/2021 

Z SESJI RADY GMINY BUDZISZEWICE 

ODBYTEJ W DNIU 30 GRUDNIA 2021 ROKU 

W SALI POSIEDZEŃ URZĘDU GMINY W BUDZISZEWICACH 

 

Liczba radnych    – 15 

Liczba obecnych – 15 

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

Wójt – Marian Holak 

Skarbnik Gminy – Elżbieta Andryszczak 

Sekretarz  – Alina Jarecka 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

2.  Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmiany uchwały nr XXII/131/2021 Rady Gminy Budziszewice z dnia 02 lipca 2021 roku w 

sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi, 

2) zmiany budżetu gmina na 2021 rok, 

3) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice, 

4) uchwalenia budżetu gminy na 2022 rok, 

5) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice, 

6) wysokości opłat za ścieki dowożone do punktu zlewnego oczyszczalni ścieków, 

7) uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 

2022 rok, 

8) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu 

zbiorowego w 2022 roku, 

9) zmiany uchwały w sprawie zasad przyznawania i wysokości diet radnych Rady Gminy 

Budziszewice oraz stawek zwrotu kosztów podróży, 

10) zmiany uchwały w sprawie zasad przyznawania i wysokości diet dla sołtysów za udział w 

sesjach Rady Gminy Budziszewice, 

11) zmiany uchwały w sprawie zasad przyznawania i wysokości diety dla przewodniczącego rady 

Gminy Budziszewice, 

12) ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Budziszewice. 

5. Informacja Wójta o działaniach podejmowanych w okresie między sesjami Rady Gminy. 

6. Zapytania i wolne wnioski. 

7. Sprawy różne. 

8. Zakończenie obrad. 
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PUNKT  1 

               OTWARCIE OBRAD I STWIERDZENIE QUORUM 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek –  powitał obecnych i dokonał otwarcia XXVII sesji 

Rady Gminy Budziszewice, po czym stwierdził quorum informując, że obecni są wszyscy członkowie 

Rady Gminy. 

 

PUNKT  2 

                PRZEDSTAWIENIE PORZĄDKU OBRAD 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – poinformował, że proponuje się wprowadzenie 

zmian do porządku obrad. 

Następnie przedstawił porządek obrad z proponowanymi zmianami, po czy zapytał o uwagi. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

PUNKT 3 

              PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z POPRZEDNIEJ  SESJI 

 

Protokół Nr XXVI/2021 wyłożono do wglądu. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – zapytał kto jest za przyjęciem protokołu z ostatniej   

sesji Rady Gminy, w wyniku czego: 

• za głosowało       –  14 

• przeciw                 –  0 

• wstrzymało się   –  1 

Protokół z poprzedniej  sesji  przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina wstrzymała się 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 

 

PUNKT 4 

               PODJĘCIE UCHWAŁ W SPRAWACH: 
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1) zmiany uchwały nr XXII/131/2021 Rady Gminy Budziszewice z dnia 02 lipca 2021 roku w 

sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi, 

 

Skarbnik Gminy – Elżbieta Andryszczak  – poinformowała, że zmiana dotyczy zmniejszenia kwoty 

pożyczki zaciąganej na zadanie pn. uporządkowanie gospodarki wodno-ściekowej poprzez budowę 

kanalizacji sanitarnej oraz budowę pompowni wraz ze zbiornikiem retencyjnym wody na terenie 

Gminy Budziszewice.   

Kwotę pożyczki zmniejszamy o 13.995,00zł. 

W 2021 dla zadania „Wykonanie dokumentacji projektowej oraz budowa kanalizacji sanitarnej z 

odgałęzieniami w ramach pasa drogowego w ul. Sadowej w Budziszewicach” kwota zmniejsza się o 

7.921,00zł,  a w 2022 roku dla „Budowy pompowni wraz ze zbiornikami retencyjnymi wody w 

miejscowości Budziszewice” kwota zmniejszy się z 178.905,00zł na 172.821,00zł czyli o 6.084,00zł.  

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – poprosił o przedstawienie opinii wypracowanej w 

tej sprawie przez Komisje. 

Radna – Barbara Woźniak – powiedziała, że członkowie Komisji Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, 

Kultury i Sportu oraz komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów na wspólnym posiedzeniu w dniu 29 

grudnia 2021 roku opowiedzieli się za przyjęciem uchwały w tej sprawie. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

nr XXII/131/2021 Rady Gminy Budziszewice z dnia 02 lipca 2021 roku w sprawie zaciągnięcia pożyczki 

długoterminowej z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi, po 

czym poddał go pod głosowanie, w wyniku czego: 

• za głosowało       –  15 

• przeciw                 – 0 

• wstrzymało się    – 0 

Uchwałę przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 

Uchwała Nr XXVII/150/2021 w sprawie zmiany uchwały nr XXII/131/2021 Rady Gminy Budziszewice z 

dnia 02 lipca 2021 roku w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej z Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Załącznik stanowi również projekt w/w uchwały 
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2) zmiany budżetu Gminy na 2021 rok, 

 

Skarbnik – Elżbieta Andryszczak  - omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 

2021 rok. 

Powiedziała min., że plan dochodów proponujemy  zwiększyć o kwotę 597.760,00zł zaś plan 

wydatków budżetu gminy o 589.83900zł. 

Zmniejszymy zaś plan przychodów budżetu gminy o kwotę 7.921,00zł. 

Planowany deficyt również zmniejszamy o 7.921,00zł, i wyniesie on 181,019,00zł. Pokryty zostanie z 

pożyczkami oraz nadwyżką z lat ubiegłych. 

Następnie poprosiła o pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

Radna – Barbara Woźniak – powiedziała, że Komisje Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, Kultury i 

Sportu oraz Rozwoju Gospodarczego i Finansów na wspólnym posiedzeniu w dniu 29 grudnia 2021 

roku pozytywnie zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy na 2021 rok, po czym poddał go pod głosowanie, w wyniku czego: 

• za głosowało       –  15 

• przeciw                 – 0 

• wstrzymało się    – 0 

Uchwałę przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 

Uchwała Nr XXVII/151/2021 w sprawie zmiany budżetu Gminy na 2021 rok stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

Załącznik stanowi również projekt w/w uchwały. 

 

3) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice, 

 

Skarbnik Gminy – Elżbieta Andryszczak – powiedziała, że zmiany w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Budziszewice są konsekwencją zmian wprowadzonych do budżetu gminy. 
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Dodała, że szczegółowy opis wszystkich zmian znajduje się w wyjaśnieniach,  które stanowią załącznik 

do uchwały. 

Radna – Barbara Woźniak – powiedziała, że Komisje Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, Kultury i 

Sportu oraz Rozwoju Gospodarczego i Finansów na wspólnym posiedzeniu w dniu 29 grudnia 2021 

roku nie wniosły uwag do projektu tej uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice, po czym poddał go pod głosowanie, w 

wyniku czego:  

• za głosowało        –  15 

• przeciw                 – 0 

• wstrzymało się    – 0 

Uchwałę przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 
Uchwała Nr XXVII/152/2021 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Budziszewice stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Załącznik stanowi również projekt uchwały 

w w/w sprawie. 

 

4) uchwalenia budżetu Gminy na 2022 rok, 

 

Skarbnik Gminy – Elżbieta Andryszczak  – powiedziała, że projekt budżetu na 2022 rok wszyscy 

otrzymali znacznie wcześniej. Zmiany omawiane były w trakcie posiedzenia komisji. 

Niemniej poinformowała, że dochody budżetu uchwala się w łącznej wysokości 13.237.715,00zł, z 

czego dochody bieżące to 9.881.689,00zł, zaś dochody majątkowe to 3.356.026,00zł. 

Dotacja na zadania zlecone gminie  wynosi 1.910.876,00zł. 

Plan wydatków budżetu ustala się łącznie  w wysokości 17.585.675,57zł, z czego wydatki bieżące 

9.219.593,00zł, zaś wydatki majątkowe 8.366.082,57zł. 

Planowany deficyt budżetu Gminy wynosi 4.347.960,57zł, i zostanie pokryty  pożyczkami i kredytami 

w wysokości 1.681.715,00zł oraz przychodami z niewykorzystanych środków pieniężnych na 

rachunku budżetu, wynikających z rozliczenia dochodów i wydatków nimi finansowanych związanych 
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ze szczególnymi zasadami wykonywania budżetu określonymi w odrębnych ustawach w wysokości 

2.666.245,57zł. 

Dodała, że dochody przyjęto zgodnie z zawiadomieniami otrzymanymi od Wojewody,  z Ministerstwa 

Finansów. Podatki zaś przyjęto w wysokościach ustalonych przez Radę Gminy. 

Nadmieniła, że projekt budżety przekazany był Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Łodzi w celu 

zaopiniowania. 

Następnie odczytała Uchwałę Nr V/329/2021 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Łodzi z dnia 29 grudnia 2021 roku w sprawie opinii o przedłożonym projekcie uchwały budżetowej 

Gminy Budziszewice na 2022 rok oraz możliwości sfinansowania planowanego deficytu budżetu 

Gminy Budziszewice w 2022 roku. 

W/w uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Radna – Barbara Woźniak – powiedziała, że członkowie Komisji Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, 

Kultury i Sportu oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów na wspólnym posiedzeniu w dniu 29 

grudnia 2021 roku opowiedzieli się za przyjęciem budżetu gminy na 2022 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek –– odczytał projekt uchwały w sprawie uchwalenia  

budżetu Gminy na 2022 rok, po czym poddał go pod głosowanie, w wyniku czego: 

 poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości oraz zwolnień, w wyniku czego: 

• za głosowało        –  15 

• przeciw                 – 0 

• wstrzymało się    – 0 

Uchwałę przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 
Uchwała Nr XXVII/153/2021 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy na 2022 rok stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  

Załącznik stanowi również projekt uchwały w w/w sprawie. 

 

5) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice, 
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Skarbnik Gminy – Elżbieta Andryszczak]  powiedziała, że wieloletnia prognoza finansowa obejmuje 

okres roku budżetowego oraz co najmniej trzech kolejnych lat przy czym okres objęty prognozą nie 

może być krótszy niż okres na jaki przyjęto limity wydatków na wieloletnie przedsięwzięcia a więc jest 

prognozą kroczącą uzupełnianą na kolejny rok budżetowy. 

Prognoza obejmuje lata 2022 – 2025, a prognoza kwoty długu lata  2022-2028. 

Dodała, że projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice przekazany był do 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi w celu zaopiniowania. 

RIO opiniuje projekt pozytywnie z zastrzeżeniami. Nie ma jednak obowiązku odczytywania opinii. Jest 

ona do wglądu. 

Uchwała Nr V/328/2021 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi w dnia 29 

grudnia 2021 roku w sprawie opinii do projektu uchwały o Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Budziszewice stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Radna – Barbara Woźniak – powiedziała, że Komisje Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, Kultury i 

Sportu oraz Rozwoju Gospodarczego i Finansów na wspólnym posiedzeniu w dniu 29 grudnia  2021 

roku poparły projekt uchwały w tej sprawie. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice, po czym poddał go pod głosowanie, w 

wyniku czego:  

 w wyniku czego: 

• za głosowało       –  15 

• przeciw                – 0 

• wstrzymało się    – 0 

Uchwałę przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 
Uchwała Nr XXVII/154/2021 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Budziszewice stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Załącznik stanowi również projekt uchwały w w/w sprawie. 
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6) wysokości opłat na ścieki dowożone do punktu zlewnego Oczyszczalni ścieków, 

 

Wójt – Marian Holak  -  poinformował, że proponuje się wzrost stawki o stopień inflacji. Obecnie 

będzie to za 1m3  - 9,00zł netto plus podatek VAT. 

Radna – Barbara Woźniak – powiedziała, że Komisje Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, Kultury i 

Sportu oraz Rozwoju Gospodarczego i Finansów na wspólnym posiedzeniu w dniu 29 grudnia 2021 

roku pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał projekt uchwały w sprawie wysokości opłat 

za ścieki dowożone do punktu zlewnego Oczyszczalni ścieków, po czym poddał go pod głosowanie, w 

wyniku czego: 

• za głosowało       –  15 

• przeciw                – 0 

• wstrzymało się    – 0 

Uchwałę przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 
Uchwała Nr XXVII/155/2021 w sprawie wysokości opłaty za ścieki dowożone do punktu zlewnego 

Oczyszczalni ścieków stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Załącznik stanowi również projekt uchwały w w/w sprawie. 

 

7) uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 

2022 rok, 

 

Inspektor UG – Małgorzata Wójcik – powiedziała, że projekt uchwały wszyscy otrzymali. Jeżeli są 

pytania to poprosimy osobę, która przygotowała projekt uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

Radna – Barbara Woźniak – powiedziała, że członkowie Komisji Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, 

Kultury i Sportu oraz komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów na wspólnym posiedzeniu w dniu 29 

grudnia  2021 roku opowiedzieli się za przyjęciem uchwały w tej sprawie. 
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Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek - odczytał projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2022 rok, po czym 

poddał go pod głosowanie, w wyniku czego: 

• za głosowało       –  15 

• przeciw                – 0 

• wstrzymało się    – 0 

Uchwałę przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 
Uchwała Nr XXVII/156/2021 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2022 rok stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Załącznik stanowi również projekt uchwały w w/w sprawie. 

 

8) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu 

zbiorowego w 2022 roku, 

 

Sekretarz Gminy – Alina Jarecka – powiedziała, że uchwałę w tej sprawie podejmowaliśmy w tym 

roku. Dotyczyła ona miesięcy listopada i grudnia. Obecnie dotyczy ona 2022 roku. 

Radna – Barbara Woźniak – powiedziała, że członkowie Komisji Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, 

Kultury i Sportu oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów na wspólnym posiedzeniu w dniu 29 

grudnia  2021 roku  nie wnieśli uwag do projektu uchwały w tej sprawie. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek –odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego w 2022 roku, 

po czym poddał go pod głosowanie, w wyniku czego: 

• za głosowało       –  15 

• przeciw                – 0 

• wstrzymało się    – 0 

Uchwałę przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 
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Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 
Uchwała Nr XXVII/157/2021 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w 

zakresie publicznego transportu zbiorowego w 2022 roku stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Załącznik stanowi również projekt uchwały w w/w sprawie. 

 

9) zmiany uchwały w sprawie zasad przyznawania i wysokości diet radnych Rady Gminy 

Budziszewice oraz stawek zwrotu kosztów podróży, 

 

Wójt – Marian Holak – powiedział, że zmieniło się rozporządzenie w tej sprawie. Podwyższeniu 

uległy górne stawki. W związku z tym samorządy zmuszone były podejść do tego tematu. W 

większości przypadków są to znacznie wyższe stawki niż te, które my proponujemy. 

Radna – Barbara Woźniak – powiedziała, że członkowie Komisji Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, 

Kultury i Sportu oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów na wspólnym posiedzeniu w dniu 29 

grudnia  2021 roku  poparli projekt uchwały w tej sprawie. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek –odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

w sprawie zasad przyznawania i wysokości diet radnych Rady Gminy Budziszewice oraz stawek 

zwrotu kosztów podróży, po czym poddał go pod głosowanie, w wyniku czego: 

• za głosowało       –  15 

• przeciw                – 0 

• wstrzymało się    – 0 

Uchwałę przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 
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10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 
Uchwała Nr XXVII/158/2021 w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad przyznawania i wysokości 

diet radnych Rady Gminy Budziszewice oraz stawek zwrotu kosztów podróży stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  

Załącznik stanowi również projekt uchwały w w/w sprawie. 

 

10) zmiany uchwały w sprawie zasad przyznawania i wysokości diet dla sołtysów za udział w 

sesjach Rady Gminy Budziszewice, 

 

Wójt – Marian Holak –  przyjęte jest, że sołtysi mają dietę w wysokości połowy diety radnego. 

Uchwała jest więc konsekwencją tego założenia. 

Sekretarz Gminy – Alina Jarecka – powiedziała, że maksymalna dieta nie może przekroczyć 

miesięcznie 2.140,00zł. 

Radna – Barbara Woźniak – powiedziała, że Komisje Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, Kultury i 

Sportu oraz Rozwoju Gospodarczego i Finansów na wspólnym posiedzeniu w dniu 29 grudnia  2021 

roku nie wniosły uwag do projektu uchwały w tej sprawie. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek –odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

w sprawie zasad przyznawania i wysokości diet dla sołtysów za udział w sesjach Rady Gminy 

Budziszewice, po czym poddał go pod głosowanie, w wyniku czego: 

• za głosowało       –  15 

• przeciw                – 0 

• wstrzymało się    – 0 

Uchwałę przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 
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Uchwała Nr XXVII/159/2021 w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad przyznawania i wysokości 

diet dla sołtysów za udział w sesjach Rady Gminy Budziszewice stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.  

Załącznik stanowi również projekt uchwały w w/w sprawie. 

 

11) zmiany uchwały w sprawie zasad przyznawania i wysokości diet dla przewodniczącego  

Rady Gminy Budziszewice, 

 

Sekretarz Gminy – Alina Jarecka –  powiedziała, że przewodniczący jest radnym. Przy ustalaniu 

wysokości diety bierze się pod uwagę pełnione funkcje oraz obowiązki 

Wójt – Marian Holak – proponujemy 1.200,00zł. W gminach ościennych oscyluje to w granicach 

2.000,00zł. 

Radna – Barbara Woźniak – powiedziała, że członkowie Komisji Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, 

Kultury i Sportu oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów na wspólnym posiedzeniu w dniu 29 

grudnia  2021 roku zaakceptowali projekt uchwały w tej sprawie. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek –odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

w sprawie zasad przyznawania i wysokości diety dla przewodniczącego Rady Gminy Budziszewice, po 

czym poddał go pod głosowanie, w wyniku czego: 

• za głosowało       –  15 

• przeciw                – 0 

• wstrzymało się    – 0 

Uchwałę przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 
Uchwała Nr XXVII/160/2021 w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad przyznawania i wysokości 

diet dla przewodniczącego Rady Gminy Budziszewice stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Załącznik stanowi również projekt uchwały w w/w sprawie. 

 

12) Ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Budziszewice, 
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Sekretarz Gminy – Alina Jarecka –  powiedziała, że obowiązujące przepisy zmieniły stawki 

wynagrodzenia. Określają one maksymalne i minimalne kwoty. 

Minimalne wynagrodzenie nie może być niższe niż 80% maksymalnego wynagrodzenia. Itak: 

Wynagrodzenie zasadnicze max – 10.250,00zł min.80% - 8.200,00zł, propozycja – 8.700,00zł; 

Dodatek funkcyjny max – 3.150,00zł, min.80% - 2.520,00zł, propozycja – 2.700,00zł; 

Dodatek specjalny 30% łącznie wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego – 3.420,00zł; 

Radna – Barbara Woźniak – powiedziała, że członkowie Komisji Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, 

Kultury i Sportu oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów na wspólnym posiedzeniu w dniu 29 

grudnia  2021 roku opowiedzieli się za przyjęciem uchwały w tej sprawie. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek –odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia Wójta Gminy Budziszewice, po czym poddał go pod głosowanie, w wyniku czego: 

• za głosowało       –  15 

• przeciw                – 0 

• wstrzymało się    – 0 

Uchwałę przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 
Uchwała Nr XXVII/161/2021 w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Budziszewice stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  

Załącznik stanowi również projekt uchwały w w/w sprawie. 

 

PUNKT 5 

              INFORMACJA WÓJTA O DZIAŁANIACH PODEJMOWANYCH MIĘDZY SESJAMI RADY GMINY 

 

Wójt – Marian Holak – powiedział, że jest to ostatnia sesja w roku, w związku z czym chciałby 

podsumować miniony rok. Chciałby także podziękować za ustalone wynagrodzenie oraz za przyjęcie 

budżetu, który jest bardzo ambity, i który jeżeli uda się zrealizować to gmina Budziszewice będzie na 

wysokim poziomie rozwoju. 

W 2021 roku otrzymaliśmy: 

− 1.300.000,00zł z Rządowego Funduszu Inwestycji lokalnych na  przebudowę szkoły i Sali 

gimnastycznej, 
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− 800.000,00zł na przebudowę boiska,  

− 950.000,00zł z Funduszu Rozwoju Obszarów Wiejskich na budowę rynku wokół nowej 

organistówki. Przejęliśmy ten teren w użyczenie od parafii. 

− 1.000.000,00zł z programu Rozwoju Obszarów Wiejskich  na uregulowanie gospodarki 

wodno-ściekowej; 

− 920.000,00zł z funduszy rządowych na gospodarkę wodno-ściekową i kanalizacyjną, 

− 500.000,00zł z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych na wkład własny na budowę rynku, 

− Prawie 600.000,00złna nowy samochód strażacki, 

− 1.000.000,00zł nagrody w konkursie na przyrost liczby osób zaszczepionych, 

− 8.835.000,00zł z Polskiego ładu na przebudowę dróg na terenie gminy, 

− W budżecie powiatu zabezpieczone jest 200.000,00zł, a cały wkład własny ma mieć 

400.000,00zł na przebudowę dróg powiatowych na naszym terenie.  

− W sumie daje to 9.200.000,00zł na przebudowę dróg na naszym terenie. Powinno to znacznie 

poprawić komfort korzystania z szlaków komunikacyjnych. 

− W marcu lub kwietniu otrzymaliśmy zwrot w wysokości ok. 500.000,00zł za odnawialne 

źródła energii, 

− 400.000,00zł z Rządowego Programu Inwestycji Lokalnych na drogę w Adamowie, 

− 50.000,00zł na pracownie przyrodniczo-biologiczna w naszej szkole, 

− 20.000,00zł -  granty sołeckie, 

− 70.000,00zł na labolatoria przyszłości, 

− 100.000,00zł w ramach programu Cyfrowa Gmina, 

− 82.000,00zł z LGD na świetlice w Węgrzynowicach i w Rękawcu, 

− 50.000,00zł na renowację kapliczki przy rynku, który będziemy robić. 

Łączna kwota pozyskanych środków to 18.142.000,00zł. Pewnie nie wszystkie udało się wymienić. 

Mogło coś umknąć. 

W 2021 roku zrealizowaliśmy następujące inwestycje: 

− Kanalizacja na ulicy Sadowej – 210.000,00zł, 

− Samochód strażacki wraz z wyposażeniem to przeszło 900.000,0zł, 

− Droga na Adamowie 330.000,00zł, 

− Fragment drogi w Małym Mierznie – 65.000,00zł, 

− Przygotowaliśmy wniosek i złożyliśmy projekt, który czeka na rozstrzygnięcie w Urzędzie 

Marszałkowskim na odnawialne źródła energii – 25.000,00zł, 

− Budowa boiska koszt 950.000,00zł z czego 800.000,00zł to środki zewnętrzne, 

− Budowa rynku – 1.470.000,00zł . Wybrany jest już wykonawca. Na początku nowego roku 

będziemy podpisywać umowę na realizację tego zadania, 

− Budynek urzędu podłączony został do sieci gazowej. Na chwilę obecną może jest to mniej 

opłacalna inwestycja bo ceny gazu poszły w górę. Miejmy nadzieję, że cena się ustabilizuje. 

− Wydaliśmy 25.000,00zł na dekoracje świąteczne. Odbiór jest bardzo pozytywny. Słowa 

podziękowania dla tych wszystkich, którzy się w to zaangażowali. 

− Odbyły się i cieszyły dużym zainteresowaniem dożynki. Przy okazji udało się zebrać dość 

spora kwotę na ratowanie zdrowia chorego dziecka. 

− W czerwcu naszą gminę odwiedził premier Mateusz Morawiecki. Przyjechał aby obejrzeć 

jeden z najnowocześniejszych w Polsce budynków dydaktycznych. Było to dla nas nie bez 

znaczenia. Mówiła o tym telewizja. 
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− Mamy szansę na drugiego operatora sieci komórkowej Play. Podpisana jest umowa i 

rozpoczęte prace projektowe. 

− Jet zielone światło dla przebudowy drogi wojewódzkiej.  Projekty są ukończone i pozostaje 

ogłaszanie przetargów. Sieć drogowa ulegnie tym sposobem zdecydowanej poprawie. 

− Zaawansowane jest układanie światłowodu na terenie naszej gminy. Jest to bardzo duże i 

ważne przedsięwzięcie. 

− Stan finansów Gminy jest wyjątkowo dobry. 

Następnie podziękował wszystkim za współpracę w 2021 roku. 

 

PUNKT 6 

              ZAPYTANIA I WOLNE WNIOSKI 

 

Radna – Barbara Woźniak – powiedziała, że w dniu dzisiejszym odbyła się rozmowa dotycząca 

zimowego utrzymania dróg gminnych. Padł zarzut, że utrzymanie wykonywane przez firmę, z którą 

podpisano umowę jest nieprawidłowe. 

W związku z czym zapytała radnych czy mieli skargi od swoich mieszkańców. 

Radni nie zgłosili takich przypadków, sołtysi również. 

Chodzi o drogę w stronę Teodorowa, w stronę cmentarza niemieckiego i wynikłe opóźnienia. Czy są 

jakieś zastrzeżenia co do terminowości wykonywania usług w przypadku zmiany warunków 

pogodowych, czy są przewidywane jakieś kary za niedotrzymanie terminów i niewywiązywanie się z 

tej umowy. 

Wójt – Marian Holak – powiedział, że idealnego utrzymania dróg w okresie zimowym nigdy nie 

będzie. W momencie kiedy pojawia się śnieg czy gołoledź nie da się wszystkiego zrobić w jednym 

czasie. Nie możemy też pozwolić aby piaskarka czy pług jeździły w miejscowości częściej niż pozostałe 

samochody. Byłaby to zdecydowana niegospodarność. 

Poza jednym przypadkiem, który powtarza się od wielu lat, nie mamy skarg w tej dziedzinie. Odbiór 

jest pozytywny. 

Pamiętajmy, że to kierowca odpowiada za dostosowanie się do warunków panujących na drodze. 

 

PUNKT 7 

              SPRAWY RÓŻNE 

 

Innych spraw nie omawiano. 

 

PUNKT 8 

              ZAKOŃCZENIE OBRAD 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – podziękował wszystkim za pomoc, empatię i za 

współpracę, po czym  zamknął XXVII sesję Rady Gminy. 

 

Protokołowała:                                                                                            Przewodniczący Rady Gminy 

Małgorzata Wójcik 

                                                                                                                                    Janusz Trzonek 

 

 

 


